



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف الـ 26
روما، 08-09 تشرين الأول/أكتوبر 2021

قائمة المتحدثين

سيقدم كل جلسة أعضاء أفرقة الخبراء، وبعدها سيتاح المجال للنقاش. يطلب من المندوبين الذين يريدون أخذ الكلمة (دقيقتين كحد أقصى) خلال حلقة نقاش مواضيعية واحدة من الأربع حلقات أن يعيدوا هذه الاستمارة، مع تحديد خيارين اثنين في الترتيب التنازلي للتفضيل (رقم 1 و 2) إلى الأمانة العامة، كما هو محدد أدناه، بموعد أقصاه 29 أيلول/سبتمبر. سيتمكن فقط مندوب واحد لكل مجلس برلمان من أخذ الكلمة مرة واحدة خلال الاجتماع بأكمله.

السيدة/السيد:

عضو: (يرجى تحديد المنصب الصحيح ومجلس البرلمان ذات الصلة)

البلد:

تود/يود في أخذ الكلمة خلال الجلسات التالية (يرجى الإشارة إلى خيارين اثنين في الترتيب التنازلي للتفضيل: رقم 1 ورقم 2):

الجمعة، 08 تشرين الأول/أكتوبر (16:30 – 19:30):

الجلسة 1: النهج المراعية للبيئة للتعاوي من كوفيد-19

الجلسة 2: حالة مفاوضات مؤتمر الأطراف الـ 26

السبت، 09 تشرين الأول/أكتوبر (14:00 – 17:30):

الجلسة 3: تمويل السياسات العالمية للمناخ

الجلسة 4: المساهمة البرلمانية لتحقيق أهداف مؤتمر الأطراف الـ 26

التاريخ _____ التوقيع _____

يرجى ملء هذه الاستمارة وإعادتها قبل 29 أيلول/سبتمبر 2021 الساعة 18:00 (بتوقيت وسط أوروبا الصيفي) إلى

romecop26@camera.it





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Pre-COP26 Parliamentary Meeting Rome, 8-9 October 2021

Speakers' Lists

Each Sessions will be introduced by expert panellists and then the floor will be opened for discussion. Delegates wishing to take the floor (maximum 2 minutes) during one of the four thematic panel discussions are kindly requested to return this form, indicating two options in descending order of preference (no. 1 and 2) to the Secretariat, as specified below, by 29 September at the latest. Only one Delegate per House of Parliament will be able to take the floor once during the whole meeting.

Ms. / Mr.:

Member of: (please indicate exact title and relevant House of Parliament)

Country:

Wishes to take the floor during the following sessions (indicate two options in descending order of preference: no. 1 and 2):

Friday, 8 October 2021 (h. 16.30 – h. 19.30)

- Session I: GREEN APPROACHES TO COVID-19 RECOVERY
- Session II: THE STATE OF COP26 NEGOTIATIONS

Saturday, 9 October 2021 (h. 14.00 – h. 17.30)

- Session III: FUNDING GLOBAL POLICIES FOR CLIMATE
- Session IV: PARLIAMENTARY CONTRIBUTION TO ACHIEVING COP26 GOALS

Date: _____ Signature: _____

**Kindly fill out this form and return it no later than 18:00 (CEST) on
29 September 2021 to romecop26@camera.it**